
 

Vážený pán predseda vlády  
  
 

Asociácia poľovníckych organizácií Slovenska /APOS/ vznikla ako zastrešujúca         
organizácia právnických osôb, t.j. poľovnícke organizácie Slovenska s poľovným revírov, bez          
poľovného revíru, kluby sokoliarov, kynológov, ochranárov a poľovníckeho strelectva, za          
účelom presadzovanie ich oprávnených záujmov a potrieb u orgánov štátnej správy, vlády          
a NR SR, ako reakcia na množiace sa výhrady voči činnosti Slovenskej poľovníckej komory             
/SPK/. 

Vláda SR prijala Koncepciu rozvoja poľovníctva SR. V koncepcii sa jasne hovorí, že              
treba oddeliť činnosť SPK od činnosti Slovenského poľovníckeho zväzu /SPZ/, no vedenie            
SPK koná presne opačne ako to pre SPK schválila vláda SR. 

Na sneme SPZ sa delegátmi tejto organizácie nechal zvoliť prezident SPK do vedenia              
SPZ. Takže prezident SPK  =  prezident SPZ. 

Všetky z tohto vyplývajúce následné kompetencie, rozhodnutia a právomoci v oblasti            
poľovníctva, ale aj poľovníckej kynológie a ďalších poľovníckych činností vedú k neustálemu           
zavádzaniu a určovaniu rôznych nezmyselných povinných platieb, výšky pokút, ale aj           
poplatkov za neustále obnovovanie poľovných lístkov /ako keby si občan musel neustále            
obnovovať maturitné vysvedčenie alebo vysokoškolský diplom/, za užívanie revíru, /kde SPK           
požaduje duplicitnú platbu za ha/bonitu pôdy, ako by boli jej majiteľom a elementárny             
poplatok musia dokonca platiť aj právnické osoby bez revíru/, za povinné streľby, za             
chovnosť psov, vytváranie rôznych funkcií, nových disciplinárnych senátov a to všetko s           
jediným cieľom, vyžmýkať od radových poľovníkov čo najviac finančných prostriedkov          
a najnovšie zriadením Rozhodcovského súdu, chce SPK suplovať prácu prokuratúry a súdov          
SR /tak to si nedovolila ani Inšpekcia MV SR/. Túto moc má dnes v rukách vedenie SPK so                  
súhlasom svojich okresných funkcionárov. Medzi radovými poľovníkmi /okrem niektorých už          
spomenutých okresných funkcionárov/ nenájdete jediného, ktorý by súhlasil s takouto          
riadiacou duplicitnou štruktúrou nášho poľovníctva. 

Poľovníkov je vyše 60 000 a neustále pribúdajú ďalší, ktorý sú zväčša poľovníci bez              
revíru, nakoľko revíry sú v rukách rôznych zbohatlíkov a priaznivcov SPK. Je to ako na zlých              
školách, kde študenti školu síce skončia, ale nemajú možnosť sa uplatniť. Keďže sa pripravuje              
nový zákon o poľovníctve, žiadame Vás pán premiér o stretnutie, na ktorom by zástupcovia            
APOS radi s Vami prediskutovali konkrétne pripomienky a návrhy tohto zákona. 
 
 V Nitre dňa 8.8.2018 
 
Za lepšie poľovníctvo na Slovensku!                                                     Ing. Radúz Sedlár 
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